
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 18. februar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 644
Udlægningen af de 75.000 ha urørt skov i de kommende naturnationalparker indebærer, 
at den fremtidige hugst i de berørte skove ophører. Har ministeren fået udført beregninger 
på, hvor meget naturnationalparkerne vil forringe den danske CO2-balance med årligt, og 
hvilke udgifter det vil indebære, at den danske reducerede skovhugst skal kompenseres 
med import af træ fra andre lande? Og vil ministeren give et overblik over, hvor stor 
denne import forventes at blive, og i hvilken udstrækning den vil komme fra dyrkning af 
truede tropiske regnskove og andre oprindelige/upåvirkede skove?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Hans Andersen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Andersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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